
 
Přítomni: A. Pejos, I. Hrdličková, J. Kupka, J. Pour 

Omluveni: V. Bohdaský 

 

Program: 

1. Došlá pošta 

2. Stav finančních prostředků 

3. Plnění úkolů z minulého zasedání 

4. Konference 17. 11. 2017 

5. Stav účtu 

6. Dopis Valeriánové – projekty 2018 

7. Stav vyplacených prostředků za účast na MČR 

8. ZZVJ   

9. Různé 

 

1. Došlá pošta 

-informace ze sekretariátu ČJF, které se týkají ZZVJ: 

„VV vyslovuje souhlas se žádosti o umožnění dětem (11 let) absolvovat ZZVJ , s 

tím, že licence bude vystavena až v roce 2018. Současně ukládá systémově upravit 

možnost složení ZZVJ uchazeči, kterým je v daný rok 11 let (a to vždy od 1.9. 

patřičného roku)“ 

- informace od pana Blažka – do JISu je možné vkládat závody u jednotlivých 

subjektů 

 

2. Stav účtu  

Se stavem účtu seznámila OV KHO sekretářka oblasti. K 18. 10. 2017 se stav účtu 

nezměnil.  

 

3. Plnění úkolů z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny 

 

4. Konference 17. 11. 2017 

OV KHO navrhl na konferenci Královéhradecké oblasti složení mandátové 

komise: P. Ticháček, S. Zolmanová, D. Stránská. Návrhové komise: J. Motyčka, 

D. Kricnarová, P. Rejzková, ověřovatelé zápisu: J. Kupka, H. Hrdlička, pracovní 

předsednictvo: A. Pejos, J. Pour, I. Hrdličková, V. Bohdaský. 

OV KHO pověřuje zpacovat zprávu o činnosti A. Pejose, zprávou o projektech 

ČJF J. Poura, hospodařením KHO S. Juhászovou 

 

Zápis č. 39 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF 

ze dne 19. 10. 2017 



5. Dopis p. Valeriánové – projekty 2018 

P. Valeriánová, členka VV ČJF bez funkce, zaslala na jednotlivé oblasti dopis, 

v kterém se dotazuje na plánování projektů z finančních prostředků ČJF pro rok 

2018.  

OV schválil tyto projekty pro rok 2018: 

1. SCM 

2. Příprava před ZZVJ 

3. Vstup do světa oficiálních závodů 

4. Soustředění pro začínající, hendikepované a méně talentované jezdce 

5. Školení pro instruktory 

6. Soustředění pro zkušené jezdce, za jiných podmínek než v letošním roce, pro 

jezdce je finanční zatížení velké, příspěvek od ČJF nízký  

 

6. Stav vyplacených prostředků za účast na MČR 

Příspěvky zatím vyplaceny nebyly, nepožádal ještě jeden jezdec. 

 

7. ZZVJ 

OV KHO jmenoval do funkce komisařů na ZZVJ dne 22. 10. 2017 tyto komisaře: 

hlavní komisař: Alek Pejos, komisaři: Ila Hrdličková, Václav Bohdaský 

 

8. Různé 

- OV KHO zjistil, že Kontrolní a revizní komise dosud nezahájila kontrolu výše 

rezervy finančních prostředků KHO z roku 2015 

- OV KHO schválil podání návrhu na změnu Všeobecných pravidel, článku N9, 

návrh KHO prakticky kopíruje znění pravidel, která platila do roku 2013 

- OV KHO svolá schůzku pořadatelů závodů po konferenci dne 17. 11. 2017 

- oblastní projekty pro rok 2017 pokračují, zprávu o jejich průběhu podá p. J. Pour 

na konferenci KHO 

- OV KHO pořádá školení pro instruktory jezdectví i ostatní zájemce ve 

dnech 24. a 25. 11. 2017 od 9:00 v areálu TJ Krakonoš Trutnov ve 

Svobodě nad Úpou.  

 

 

 

Ve Svobodě nad Úpou, 23. 10. 2017 

zapsala Svatava Juhászová 

 

 

 

 

 

 

 


